
 
 

Schriftelijke vragen Partij van de Arbeid Steenwijkerland 

 

Geacht college, 

Sinds enige tijd is er een initiatiefgroep van inwoners voor het oprichten van een Odensehuis in 

Steenwijk. Dit is een laagdrempelige ontmoetingsplek voor mensen met dementie en hun naasten. 

Dementie is een urgent gezondheidsprobleem en neemt steeds meer toe, ook in onze gemeente. Er 

zijn wel al punten voor hulp en ondersteuning bij verschillende instanties, maar het Odensehuis lijkt 

de fractie van de PvdA mogelijk een welkome aanvulling op het bestaand aanbod om ontmoeting en 

ondersteuning nog meer laagdrempelig te maken. Dit past uitstekend bij de ambities van het college 

om aandacht te hebben voor toenemende vergrijzing en om een dementievriendelijke gemeente te 

zijn (Coalitieakkoord Duurzaam Doorbouwen).  Zeker wanneer een groep enthousiaste 

initiatiefnemers energie wil steken in een dergelijk initiatief vindt de fractie van de PvdA het van 

belang om het enthousiasme van inwoners voor een dergelijk initiatief te omarmen en het initiatief 

goed te onderzoeken.  

1. Bent u bekend met de initiatiefgroep voor een Odensehuis en bent u actief met de groep in 

gesprek? 

2. Hoe kijkt u naar het idee van een Odensehuis in Steenwijk cq de gemeente Steenwijkerland? 

3. Klopt het bericht dat u het initiatief in de wacht zet (Steenwijker Courant dd 21 augustus jl), 

en zo ja waarom? 

4. Bent u bereid op korte termijn met de initiatiefgroep in gesprek te gaan om het idee verder 

uit te werken? 

 

Wij kijken uit naar uw antwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

Fractie Partij van de Arbeid 

 

Steven Bunt 


